
22سال است كه اس�تعمال، عرضه سيگار و 
س�اير مواددخاني در اماك�ن عمومي ممنوع 
اعلام ش�ده، اما هر روز بيشتر از ديروز شاهد 
رش�د قارچ گونه قليان سراها هس�تيم؛ اين 
يعني بيش از 20 س�ال اس�ت كه پيش چشم 
هم�گان قانون زي�ر پا گذاش�ته مي ش�ود و 
تصميم گيرن�دگان و قانونگ�ذاران، قانوني را 
نوش�ته اند و هر از چند گاهي ح�رف آن را بر 
س�ر زبان ها مي اندازند كه اراده ي�ا ضمانتي 
براي اج�راي آن وجود ندارد! همين مس�ئله 
آبرو ري�زي ماجراي غيرقانون�ي بودن عرضه 
قليان در اماكن عمومي را بيشتر مي كند. در 
اين ميان قليان سراها همچنان قليان هايشان 
را ب�راي مش�ترياني ك�ه روز به روز بيش�تر 
مي شوند چاق مي كنند و در دلشان به قانوني 
كه ب�ه اين س�ادگي مي توان زير پا گذاش�ت 
نيش�خند مي زنند. در حالي كه بن�ا به تأكيد 
عضو كميس�يون بهداش�ت و درمان مجلس 
»عرضه قليان در قهوه خانه ها قانوني نيست.« 

 ممنوعيت عرض��ه قليان در اماك��ن عمومي از 
آن دس��ت مقرراتي اس��ت كه تا دلتان بخواهد 
پش��توانه هاي قانوني دارد. آيين نامه ممنوعيت 
استعمال، عرضه سيگار و س��اير مواددخاني در 
اماكن عمومي مص��وب 1376،  قان��ون اصلاح 
ماده )13( قان��ون مواد خوردني، آش��اميدني، 
آرايش��ي و بهداش��تي در س��ال 1379 و قانون 
جامع كنترل و مبارزه مل��ي با دخانيات مصوب 

1385 از اصلي ترين پش��توانه هايي اس��ت كه 
براس��اس آن عرض��ه قليان در اماك��ن عمومي 
ممنوع اس��ت و قهوه خانه ها هم از جمله اماكن 
عمومي محسوب مي ش��وند. با وجود اين همه 
پش��توانه قانوني، انگار نه قانونگذار و نه مجريان 
قانون هيچ كدام عزم��ي براي اجرايي كردن اين 
قانون ندارند. بر همين اس��اس هم به س��ادگي 
و پيش چش��م همه مردم، روزانه هزاران قليان 
چاق و در قهوه خانه ها و رس��توران هاي سنتي 
به مشتريان عرضه مي شود. به عبارت ديگر هر 
لحظه و هر روز ش��اهد تخلف از قانون در چنين 
سطح وسيعي هس��تيم بي آنكه آب از آب تكان 
بخورد. در چنين شرايطي بديهي است صحبت 
كردن مجريان قانون يا قانونگذاران از غيرقانوني 
بودن عرضه قليان در قهوه خانه ها،  بيش از هر چيز 
ديگري موجب آبرو ريزي مي شود؛ چراكه نشان 
مي دهد زور قانون و مس��ئولان به قانون شكنان 
نمي رسد! شايد هم دلايلي پشت پرده ماجراست 
كه موجب ش��ده قانون ممنوعيت عرضه قليان 
در اماكن عمومي از جمل��ه قهوه خانه ها نه فقط 
اجرايي نشود بلكه سود بالا و مشتريان زياد اين 
كار غيرقانوني موجب ش��ود تا هر روز بر تعداد 
متخلفان از قانون افزوده   و در هر خيابان ش��هر 
شاهد سبزشدن چندين قهوه خانه يا به عبارت 
بهتر قليان سراي جديد باشيم. اين در حالي است 
كه حيدرعلي عابدي، عضو كميسيون بهداشت 
و درمان مجلس تأكيد مي كند: »عرضه قليان در 

قهوه  خانه ها قانوني نيست.«

 استفساريه اي براي خروج قهوه خانه ها از 
اماكن عمومي 

در طول 20 سال گذشته تنها تلاش براي اجراي 
قوانين مرتبط با ممنوعيت عرض��ه مواد دخاني 
در اماك��ن عمومي از س��وي صن��ف قهوه خانه و 
رس��توران هاي س��نتي صورت گرفته است!  اين 
صنف بارها تلاش كرده  اس��ت تا با مستثناكردن 
قهوه خانه ها از اماكن عمومي عرضه قليان در محل 
كسب و كارشان را قانوني كنند. نمونه اش سال 96 
كه 55 نفر از نمايندگان مجلس شوراي اسلامي 
طرحي را با عنوان »استفساريه تبصره يك ماده 
13 قانون جامع كنترل و مبارزه ملي با دخانيات« 
با قيد يك فوريت به مجلس تقدي��م كردند. اين 
استفساريه در پي آن بود كه آيا اماكن عمومي ذكر 
شده در تبصره يك ماده 13 قانون جامع كنترل 
و مبارزه ملي ب��ا دخانيات مصوب 15 ش��هريور 
1385 شامل قهوه خانه ها و قهوه خانه هاي سنتي و 
اتاق هاي استعمال دخانيات مستقر در فرودگاه ها 

و پايانه هاي مسافربري مي شود؟
  عذر بدتر از گناه !

استدلال نمايندگاني هم كه اين استفساريه را تهيه 
كرده بودند، حمايت از كسب و كار و جلوگيري از 
بيكاري احتمالي قهوه خانه داران بود!  علاوه بر اين 
يكي از اعضاي اتحاديه صن��ف قهوه خانه داران و 
قهوه خانه هاي س��نتي شهرس��تان تهران ابطال 
آيين نامه اجرايي قانون جامع كنترل و مبارزه ملي 
با دخانيات را به ديوان عدالت اداري شكايت برد، 
اما ديوان عدالت اداري چنين رأيي صادر كرد:» بر 

اساس ماده 18 قانون جامع كنترل و مبارزه ملي 
با دخانيات مص��وب 85/6/15 تصويب آيين نامه 
اجراي��ي قانون مذك��ور كه از جمله مش��تمل بر 
احصاي مصاديق اماكن عمومي اس��ت، بر عهده 
هيئت وزي��ران مي باش��د و تعيي��ن قهوه خانه به 
عنوان يكي از مصاديق اماكن عمومي و همچنين 
ممنوعيت استعمال دخانيات در اين گونه اماكن 
در چارچوب موازين قانوني و نيز اختيارات هيئت 
وزيران ص��ورت گرفته اس��ت. بنابراين آيين نامه 
اجرايي قانون فوق الذكر در قسمت مورد شكايت 
خلاف قانون و خ��ارج از حدود اختي��ارات نبوده 
و قابل ابطال نيس��ت.« حيدرعل��ي عابدي، عضو 
كميسيون بهداشت و درمان مجلس هم با اشاره به 
اين استفساريه مي گويد:»موضوع اين استفساريه 
بحث مفصل و چندگانه اي دارد. براس��اس قانون 
جامع مبارزه با دخانيات، استفاده از دخانيات در 
اماكن عمومي ممنوع است. از طرفي قهوه خانه ها 
جزو اماكن عمومي محسوب مي شوند و در نتيجه 

عرضه قليان در اين اماكن ممنوع است.«
  جرايم، قابل خريداري است

عليرضا رئيسي، معاون بهداشت وزارت بهداشت 
هم با اشاره به اينكه 70 درصد قهوه خانه ها مجوز 
ندارند، اين مس��ئله را به معناي زيرزميني بودن 
فعاليت قهوه خانه ها مي داند.  از نگاه وي، دست هاي 
پش��ت پرده  تلاش مي كنند ت��ا قهوه خانه ها را از 
فهرس��ت اماكن عمومي خارج كنن��د. به همين 
خاطر استدلال استفس��اريه تبصره يك ماده 13 
قانون جامع كنترل دخانيات اش��تغال اس��ت! و 
اينكه اگر قليان ه��ا را از قهوه خانه ها جمع كنند، 
قليان كشيدن زيرزميني مي شود. رئيسي تصريح 
مي كند:»آيا مي ت��وان براي موادمخ��در هم اين 
استدلال را آورد و مراكزي براي آن تعبيه كرد تا 
زيرزميني نشود؟« رئيسي درباره چرايي اجرايي 
نشدن قانون ممنوعيت عرضه قليان هم اين گونه 
توضي��ح مي دهد: » زمان��ي ب��راي عمومي بودن 
قهوه خانه، قانون داش��تيم و براس��اس قانون اين 
مكان ها در صورت عرضه قليان، بسته مي شدند. 
اي��ن در حالي اس��ت كه اگ��ر صب��ح، قهوه خانه 
عرضه كننده قليان را مي بس��تيم، عصر آن را باز 
مي كردند و اين موضوع نشان مي دهد كه جرايم، 

قابل خريداري است.«
  قانوني كه زير پا گذاشته مي شود

استفساريه خروج قهوه خانه ها از فهرست اماكن 
عمومي در جلسه 25 آذرماه صحن علني مجلس 
رد شد. كميس��يون بهداش��ت و درمان مجلس 
شوراي اس��لامي دلايل رد اين استفساريه را اولاً 
مغايرت طرح مذكور با مواد 2 و 11 سياست هاي 
كلي سلامت ابلاغي از سوي مقام معظم رهبري و 
ثانياً استفساريه نبودن و قانونگذاري جديد بودن 
آن اعلام كرده است.  قهوه خانه ها همچنان جزو 
اماكن عمومي محسوب مي شوند و عرضه قليان 
در آنها طب��ق قانون ممنوع اس��ت؛ قانوني كه هر 
لحظه با چاق شدن يك قليان تازه به راحتي زير پا 

گذاشته مي شود!
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چاق کردن قليان ها با دودکردن قانون
عضو كميسيون بهداشت و درمان مجلس ديروز گفت: »قهوه خانه ها جزو اماكن عمومي محسوب مي شوند و عرضه قليان 

در اين اماكن قانوني نيست.« اين حرف 20 سال است كه زده مي شود و همچنان قلياني ها قانون را دود مي كنند!

مع�اون ش�هردار 
ته�ران ب�ا بي�ان    از شهر

اينك�ه در تلاش هس�تيم ت�ا موانع س�اخت 
آپارتمان ه�اي 2۵تا ۴0مت�ري را از س�ر راه 
برداريم، گفت: اين ايده در تمام كلانشهرهاي 
دنيا در حال اجراس�ت و درصدد هس�تيم با 
تس�هيل گري موانع س�اخت اي�ن خانه ها را 

كاهش دهيم.
عبدالرضا گلپايگاني، معاون شهرسازي و معماري 
شهرداري تهران در نشس��تي خبري با اشاره به 
اينكه فعاليت هاي انجام شده در حوزه شهرسازي 
در جهت تحقق شعار »تهران شهري براي همه« 
بوده است، گفت: تلاش كرده ايم با اقداماتي كه 
انجام مي دهيم، كيفيت زندگي را براي مردم بهتر 

كنيم و مردم نيز اين تحولات را احساس كنند. 
وي با بيان اينكه يكي ديگ��ر از فعاليت هاي اين 
حوزه، رفتن به سمت ساختمان هاي سبز است، 

اظهار داشت: با هماهنگي نهادهاي مرتبط براي 
كاهش مصرف انرژي در ساختمان ها، به سمت 
دادن برچسب انرژي به املاك مي رويم و كاهش 
انرژي مي تواند در كاه��ش آلودگي هوا نيز مؤثر 
باش��د. 30درصد س��وختي كه به هواي تهران 
وارد مي ش��ود، از مح��ل س��رمايش و گرمايش 
ساختمان هاست كه اميدواريم در ويرايش جديد 
مبحث 19، به سمت ساختمان هايي كه مصرف 

حداقلي انرژي را دارند، پيش برويم. 
معاون شهرسازي و معماري شهرداري تهران با 
بيان اينكه شهرداري مي تواند ساخت ساختمان 
كوچك متراژ را تسهيل گري كند و موانع ساخت 
اي��ن خانه ها را كاه��ش دهد، گف��ت: طي پنج، 
ش��ش ماه گذش��ته كه موضوع آمادگي ساخت 
مسكن ملي از سوي نهادهاي دولتي مطرح شد، 
ايده آپارتمان هاي كوچك ني��ز مورد توجه قرار 
گرفت كه مي توانيم موانع ساخت آن را در تهران 

كاهش دهي��م. آپارتمان هاي كوچ��ك  در همه 
كلانشهرهاي دنيا وجود دارد و اين يك ضرورت 

است نه يك انتخاب. 
وي با اشاره به ساختمان هاي خالي در پايتخت 
افزود: حدود 300 تا ۴00هزار واحد مس��كوني 
خالي در تهران وجود دارد كه اگر اين ۴00هزار 
واح��د را در يك ميلي��ارد و 300 ميليون تومان 
ضرب كني��م، مي بينيم چه س��رمايه كلاني در 
كش��ور متوقف و راكد مانده اس��ت.  گلپايگاني 
تصريح كرد: اين آپارتمان هاي كوچك تنها ويژه 
افراد كم درآمد نيس��ت و مي تواند مس��كن اول 
زوج هاي جوان باشد.  معاون شهرسازي و معماري 
شهرداري تهران ادامه داد: كارگران و مغازه داراني 
كه در بازار فعاليت مي كنند، مي توانند مخاطب 

مسكن كوچك مقياس باشند. 
به گفته وي، يكي ديگر از موضوعاتي كه در يك 
سال گذشته بر آن تأكيد شده، اين است كه آراي 

قطعي كميسيون ماده 100 در شوراي معماري 
مناطق قابل بررسي نيست. 

معاون شهردار تهران در پاسخ به پرسش ديگري 
درخصوص تخلفات حوزه معماري و شهرسازي 
گفت: در گذش��ته تصميمات خ��ارج از ضوابط 
زيادي گرفته ش��ده بود. 8ه��زار تصميم در اين 
حوزه گرفته ش��د كه 70درصد آن مغاير ضوابط 
طرح تفصيلي است و به همين دليل تلاش ما در 
اين مدت قانونمندكردن اين حوزه بوده و اينكه 

پروانه اي برخلاف طرح تفصيلي صادر نشود. 
گلپايگاني با بي��ان اينكه پروانه هاي��ي خارج از 
مسير قانوني در منطقه 22 يا بر باغ ها صادر شده 
بود، آنه��ا را متوقف كرديم. تلاش ما اين اس��ت 
كه طي امس��ال آمار تصميم هاي مغاير با طرح 
تفصيلي افزايش پي��دا نكند و ب��ه همين دليل 
سختگيري هاي آمار صدور پروانه نسبت به سال 

95 يك چهارم شده است. 

در اين ستون پيام ها،  متن ها، عكس نوشت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم كرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر اين موارد هم به منزله تأييد 

يا رد محتواي هيچ كدام از آنها نيست. 
-----------------------------------------------------

 توئيت سال گذشته علی پيرحسين لو، مشاور معاون حمل و نقل و 
ترافيك ش��هرداری تهران در امور اجتماعی، فرهنگی و اطلاع رسانی، 

بدون شرح اضافي!
-----------------------------------------------------

 عرفان خسرويان با انتش�ار اين نمودار نوشت: هفته پژوهش 
مبارك. رتبه ايران در توليد علم16و  در اقتصاد دانش بنيان 65مي باشد. 
سهم كنوني شركت هاي دانش بنيان از توليد ناخالص داخلي فقط 0/5 
درصد است. در سال 2019 اقتصاد نفتي و وابسته ايران97 ميليارد دلار 
كوچك تر ش��ده. اين ارقام يعني نظام پژوهش متصل به نظام مسائل 

كشور نيست. 
-----------------------------------------------------

  فرشته مهران با انتشار اين عكس جالب در اينستاگرامش 
نوش�ت: بچه هاي درس كارآفريني دكت��ر فيض بخش در آخرين 
روزهاي آذرماه در ضلع ش��مالي ساختمان س��لف دانشگاه شريف 
بس��اط كرده اند تا بتوانند دو نمره پروژه عملي اين درس را بگيرند؛ 
فروش و سود بيش��تر به معني نمره بيش��تر خواهد بود. گذرتان به 
آنجاها خورد، هم حالي به بدن تان بدهيد و هم چند صدم نمره اي به 

دانشجوهاي اين درس. 
-----------------------------------------------------

 محمد مش�تاقي با انتش�ار اين عكس در اينستاگرامش 
از توسعه مدارس ش�هرش خبر داد و نوشت: هوشمند سازي 
مدارس شهرستان اردستان شروع شده و تا دهه فجر تمام مدارس 
شهرس��تان اردس��تان به ش��بكه ملي ارتباطات متص��ل خواهند 
ش��د. در اين طرح تجهيزات اتصال توس��ط وزارت اطلاعات تهيه 
و محتواي آموزش��ي با تأييديه هايي ك��ه وزارت آموزش و پرورش 
مي دهند، توسط بخش خصوصي تهيه و به صورت رايگان در اختيار 

دانش آموزان قرار مي گيرد. 
-----------------------------------------------------

  ندا طلاي�ي با انتش�ار اي�ن عك�س در اينس�تاگرام درباره 
سوء استفاده برخي پزشكان از قانون نوشت: رفته بودم مطب يك 
 پزشك در شمال كشور؛ كارتخوانش متعلق به توزيع صنايع دستي بود، 
احتمالاً همين وانت هايي كه كيف و زنبيل مي فروشند! البته خوشبختانه 

ميشه با شماره 1526 اداره ماليات تماس گرفت و گزارش داد. 
-----------------------------------------------------

   اسماعيل معنوي با انتشار اين عكس نوشت: ما عهد بستيم 
كه حتي اگه شده با دست خالي هم براي خاك و مردممون بجنگيم، 
يه روز در مقابل بيگانه يه روز هم سيل! براي مردمي كه با وجود همه 
مش��كلات و بي تدبيري ها، اما باز هم پاي كار انقلابشون هستن فقط 
بايد نوكري كرد. حزب اللهي ها بازم دور هم جمع ش��دن تا غمگسار 

مردم باشن...

  رئيس انجمن علوم اعص��اب ايران با بيان اينك��ه آلزايمر تبديل به 
سومين علت مرگ در كشور ما شده اس��ت، گفت: روزانه ۴00 نفر در 

كشور دچار سكته مغزي مي شوند. 

 رئيس مركز تحقيقات عدالت در سلامت گفت: سازمان هاي بيمه گر 
درماني در خريد راهبردي خدمات سلامت بايد خدمات هزينه اثربخش 
را خريداري كنند و بسته هاي خدمات س��لامت بايد بر مبناي هزينه 

اثربخشي اصلاح شود. 

  رئيس ستاد اجرايي فرمان حضرت امام)ره( گفت: طي تفاهمنامه اي 
با ش��هرداري تهران تعدادي از باغ هاي س��تاد اجرايي به فضاي س��بز 

عمومي تبديل مي شود. 

  رئيس مركز مديريت پيوند وزارت بهداش��ت گفت: مدعيان حقوق 
بشر امروز با جان بيماران خاص بازي مي كنند و شرايط دشواري را                                         براي 

تأمين داروي آنها ايجاد كرده اند. 

  مديركل دفتر نمايندگي قوه قضائيه مستقر در ستاد مركزي مبارزه 
با قاچاق كالا و ارز از آموزش 560 قاضي داراي ابلاغ ويژه پيرو اختصاص 

شعب ويژه جهت رسيدگي به جرائم قاچاق كالا و ارز خبر داد. 

  ش��اهين آخوندزاده، قائم مقام معاونت تحقيقات و فناوري وزارت 
بهداشت در هش��تمين كنگره علوم اعصاب پايه و باليني بيان داشت: 
براي تربيت يك دانشجوي PHD در رشته علوم اعصاب، بايد حداقل 

150 تا 200ميليون تومان هزينه كرد. 

  مديرعامل هلدينگ سياحتي و گردشگري بنياد مستضعفان با اشاره 
به ارائه خدمات سفر ارزان به مش��هد  مقدس گفت: ما درنظر داريم در 
تفاهم با كميته امداد امام خميني)ره(، سازمان بهزيستي، آستان قدس 
رضوي و همچنين برخي سازمان هاي مردم نهاد، خدمات سفر ارزان در 
خط ريلي تهران - مشهد را به مددجويان اين نهاد هاي حمايتي و مشهد 
اولي ها ارائه دهيم و ما در كنار اين دستگاه ها، سهمي از هزينه هاي سفر 

اين عزيزان به مشهد مقدس را متقبل شويم. 

  محسن منصوري مديرعامل بنياد علوي با تأكيد بر توسعه و تكثير 
الگوي آباداني و پيشرفت جامع در مناطق محروم با عنايت به مدل قلعه 
گنج تصريح كرد: اكنون بنياد علوي در 12 نقطه كشور در حال انجام 
پروژه هاي محروميت زدايي اس��ت كه معتقديم تع��داد مناطق تحت 
پوشش بنياد بايد افزايش يابد، اما اين كار ميسر نخواهد بود مگر با مدل 

استفاده از ظرفيت نيروهاي جوان جهادي.

  مجري انتقال آب عمان به شرق گفت: با توجه به نياز مبرم چابهار 
و ساحل نشينان مكران به آب در فاز س��ريع تا سال 1۴01، 100 هزار 

مترمكعب آب شيرين تحويل ساحل نشينان مكران مي شود. 

دستگيري »تمساح خليج« 
با ٢٨ هزار ميليارد تومان تراکنش مالي

 ي�ك قاچاقچ�ي مش�هور موادمخ�در ب�ه ن�ام »تمس�اح 
خلي�ج« را دس�تگير كرده اي�م ك�ه ت�ا زم�ان دس�تگيري 
2٨ه�زار ميلي�ارد توم�ان تراكن�ش مال�ي داش�ته اس�ت. 
سعيد عمراني، معاون دادستان كل كشور در امور مبارزه با موادمخدر 
و جرائم سازمان يافته با اشاره به اينكه اگر همكاري هاي قضايي وجود 
نداشته باشد هيچ كش��وري به تنهايي قادر به كنترل آن نخواهد بود، 
خاطرنش��ان كرد: خوش��بختانه ايران و ارمنس��تان از روابط مناسبي 

برخوردار هستند. 
عمراني تأكي��د كرد: كش��ور ايران به عل��ت وضعي��ت جغرافيايي در 
همس��ايگي يكي از بزرگ ترين توليدكنندگان موادمخدر قرار گرفته 
است و آنها در سايه اي كه گروه هاي ائتلاف ايجاد كرده اند، توليد مواد 
مخدرش��ان از 200 تن به 10هزار تن افزايش پيدا كرده است. اين در 
حالي است كه متأسفانه بيش از 90 درصد اين مواد به خاطر وضعيت 
جغرافيايي بايد از ايران عبور كند.  معاون قضايي دادستاني كل كشور 
در امور مبارزه با موادمخدر و جرائم سازمان يافته در ادامه اين ديدار با 
اشاره به نگاه بشردوستانه ايران گفت: ما در اين راه  3 هزار و 800 شهيد 
و كشته و 12هزار جانباز و از كار افتاده داده ايم.  عمراني خاطر نشان كرد: 
كافي بود ما چشمانمان را مي بستيم تا اروپا نتواند از باتلاق موادمخدر 
خارج شود. ايران با اقداماتي كه تاكنون انجام داده است، توانسته از خطر 

نفوذ موادمخدر به كشورهاي همسايه جلوگيري كند. 
معاون قضايي دادستان كل كش��ور با بيان اينكه از همسايگان و اروپا 
انتظار داري��م در اين راه به ما كم��ك كنند، تأكيد كرد: م��ا اگر چه از 
همسايگانمان راضي هس��تيم، اما از اروپاييان رضايت نداريم. ما امروز 
وقتي مواد اوليه مخدرها را كش��ف مي كنيم متوجه مي شويم كه مبدأ 
اين مواد اروپا بوده اس��ت.  معاون قضايي دادس��تان كل كشور با بيان 
اينكه نسبت به سال گذشته افزايش 17درصدي كشفيات موادمخدر 
داش��ته ايم، گفت:60 تا 70 درصد زندانيان ايران مربوط به موادمخدر 
هستند. خوشبختانه در س��ال هاي اخير باند هاي بزرگ موادمخدر را 

كشف كرده ايم كه تراكنش هاي مالي بزرگي داشته اند. 
عمراني خاطر نش��ان كرد: امروز ما با قاچاقچياني مواجه هستيم كه با 
پهپاد موادمخدر جابه جا مي كنند، اما ما توانس��ته ايم در اين زمينه به 
موفقيت هاي بس��يار زيادي دس��ت يابيم. به طوري كه يك قاچاقچي 
مشهور به نام »تمساح خليج « را دستگير كرده ايم كه 28 هزار ميليارد 

تومان تراكنش مالي تا زمان دستگيري داشته است. 

زهرا چيذري 
  گزارش  یک
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  دفتر روابط عمومی

شرکت برق منطقه اى یزد در نظر دارد مناقصه فوق را بر اساس اطلاعات ذیل و از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى 
دولت (ستاد) به شماره فراخوان 2098001071000025 برگزار نماید.

پرداخت 500 هزار فقره تسهيلات به نيازمندان کميته امداد
مديرعامل صندوق قرض الحسنه امداد ولايت گفت: در سال 99 بودجه 

صندوق قرض الحس�نه امداد ولايت به 3 هزار ميليارد تومان افزايش   سرک
مي يابد و پيش بين�ي مي كنيم، ۵00 ه�زار فقره وام ب�دون بهره ب�ه نيازمن�دان پرداخت كنيم. 
مجيد باجلان، مديرعامل صندوق قرض  الحسنه امداد ولايت درباره تسهيلاتي كه به مددجويان كميته 
امداد بدون سود و بهره داده مي شود، گفت: امسال 2هزار ميليارد تومان مصوب سالانه توزيع تسهيلات 
بين مددجويان كميته امداد بوده اس��ت كه تا آبان هزار و 570 ميليارد تومان در 290 هزار فقره وام به 

مددجويان پرداخت كرده ايم. 
وي افزود: وام هاي قرض الحسنه در قالب كارگشايي، وديعه مسكن، تأمين ساختمان هاي مددجويي، 
دانش��جويي، ازدواج، توان افزايي و ديگر موارد اس��ت كه از 5 تا 50 ميليون تومان تسهيلات پرداخت 

مي كنيم. 
باجلان گفت: پيش بيني مي كنيم در سال 99 بودجه صندوق قرض الحسنه امداد ولايت به 3 هزار ميليارد 

تومان افزايش يابد و 500 هزار فقره وام به نيازمندان و مددجويان كميته امداد پرداخت شود. 
وي اظهار كرد: صندوق قرض الحسنه امداد ولايت از طرح هاي اشتغالزايي حمايت مي كند و در صورتي 
كه چند نفر از مددجويان كميته امداد در يك كارگاه مشغول به كار شوند و فرآيند اشتغال آنها ثابت باشد 

تا 300 ميليون تومان وام به آن كارگاه پرداخت مي كنيم. 


